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Tønsberg Fallskjermklubb 
 
   
Styremøte: 08 2020 

 

Innkalt styret ved:   

Rune Aune RA Innkalt: 22.09.20  18:00 – 20:30 
Thomas Moen TM 
Linda A. Rasmussen LR 

Hanne K. Hegle HH Sted: Digitalt Teams 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Audun Wik (AW) AW    
Vara Lars B. Aasheim (LA) LA    
Andre Pål Martin Vagle (PM) PM Økonomi   
Frafall LA     
Referent AW    
     

 

Agenda 
  Sak 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent 0 AW RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll 1  RA 

1.3 DL / OM sesongen 2021 2  DL 
1.4 NM 2021, TøFSK+Lesja FSK på Bjorli 3  DL 

1.5 Utleie JMP 2021, Veko/Angle Week og 
prinsipper for utleie 

  DL 

1.6 Større eventer på Jarlsberg samtidig med 
andre fallslkjermklubbers større eventer? 

  DL 

1.7 Foreløpig Årsmøte, des 2020. 
Vedtektsendring? 

4,5,6  DL 

1.8 Tandem 2021 7  DL 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

2.1 Søknad kompensasjon Covid19 nettotap    
2.2 Søknad kommunal støtte Dobbelrekord 

FS/FF 
   

2.3 Aktivitetstall 8   

2.4 Status økonomi 9   

2.5 Kontrollkomiteen    

2.6 Status JMP / Hoppfly as    

2.7 Ulykke   ? 
2.8 JLS   RA 
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2.9 Orientering Hangar / Søknad   RA 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

3.1 Prioriteringer investeringer framover    
3.2 Foreløpig Årsmøte, des 2020    

     

     

 

Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

     

 

Sak 5: Til oppfølging Dato Status Ansv. 
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PROTOKOLL 

 

FRA STYREMØTE 

I 

TØNSBERG FALLSKJERMKLUBB 

 

Den 22.09.2020 ble det avholdt styremøte i Tønsberg fallskjermklubb på Jarlsberg flyplass (JLS 

lokaler) / Teams 

 

Til stede var:  

Rune Aune (RA) 

Audun Wik (AW) 

Thomas Moen (TM)/Teams 

Hanne K. Hegle (HH) /Teams 

Mathias V. Olsen (MO) /Teams 

Linda Rasmussen (RM) /Teams 

 

Styrets formann ledet møtet. 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  
DL valgt 
 
1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling og protokoll 07/2020 godkjent 
 
1.3. DL / OM sesongen 2021 
I sesong får DL gjort lite DL-arbeid med kvalitet, unntatt å være på feltet, og holde hjula i gang. For 

sesongen 2021 er det behov for en driftssjef, Operations Manager. Grovskisse til arbeidsbeskrivelse for 

arbeidsdeling DL/OM er utarbeidet. Steven Geens, aka Belgy, har akseptert vilkårene i denne, som 

påtenkt OM.  

Vedtak: 
TøFSK oppretter funksjonen OM for sesongen 2021. Kostnadsramme inntil 150k. Det skal samtidig 
foretas en totalvurdering av bemanning for 2021. Detaljer utarbeides i budsjettet. 

 
1.4. NM 2021, TøFSK + Lesja FSK på Bjorli  
DL har tatt initiativ overfor Lesja FSK, om at JMP flyr på Bjorli 15-25.07.2021, og at klubbene sammen 
arrangerer NM i perioden 21-24.07.2021 

 
Vedtak:  

• TøFSK og LFSK detaljerer samarbeidsavtale, plan og budsjett for NM, ferdigstilt senest 
20.10.2020, for godkjenning av de respektive styrene. Søknadsfrist NM er 01.11.2020.  

• JMP flyr på Bjorli også 15-21.07.2021. Treningsuke/AFF-kurs/moro. Ansvar/økonomi avklares 
mellom Styreleder LFSK og DL TØFSK 

 
 
1.5. Utleie JMP 2021, Veko/Angle Week og prinsipper for utleie 
Vi har fått forespørsel om å leie ut JMP til Veko 2021, og Angle Week Näsinge medio juli. 
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Sesongen 2021 er høyst usikker mtp Corona. Vi trenger forutsigbarhet på drift/fly/egne arrangementer. 
Prioritet er egne medlemmer og aktivitet på Jarlsberg. Erstatningsfly kan bli vanskelig å skaffe. 
 
Vedtak:  
TøFSK låner ikke ut JMP i perioder vi selv trenger et godt og forutsigbart tilbud til egne medlemmer 

 
1.6. Større eventer på Jarlsberg samtidig med andre klubbers større eventer? 
Det har vært en uformell forståelse klubbene imellom i Norge om å styre unna hverandres eventer slik at 
hoppere kan få meg seg mest mulig / at klubbene ikke «ødelegger» for hverandre. 
 
Slike kollisjoner kan oppstå 2021. Sesongen er trang fra StHans til medio august – med Veko, Farout 
(Æra), NM, VM 
 
Vedtak: 
TøFSK skal søke unngå å arrangere større eventer parallelt med andre klubbers eventer – men DL kan i 
en totalvurdering av terminliste, sesong og tilgang på fly/organizere legge større eventer til uker som 
kolliderer med andre klubbers større eventer. 

 
1.7. Foreløpig Årsmøte, des 2020. Vedtektsendring? 
Er det behov for vedtektsfestet ekstraordinært årsmøte i desember for å legge fram foreløpig 
regnskaper, budsjett samt velge nytt styre?  
 
Vedtak 
DL / SL utarbeider nytt forslag til vedtektsendringer, som framlegges på ekstraordinært årsmøte 
desember 2020, hvor TøFSK helt dropper ekstraordinært Årsmøte i desember, men heller arrangerer et 
medlemsmøte som oppsummerer sesongen, før julebordet. Detaljert forslag til endring vedtekter 
realitetsbehandles på Styremøte 09/2020 
 
1.8. Tandem 2021 
Én av erfaringene fra 2020 er at et hoppfelt uten tandemer gir medlemmer og stab driftsmessige 
fordeler.  Det er ønskelig å endre sykluser / antall tandemer – spesielt i travle helger.  
Vedtak: 
Rytme på tandemer må ses opp mot en totalvurdering og budsjett. Hvis bærekraftig i budsjett, endres 
lør/søn til 3 tandem hver 1,5 time, og prisøkning 500 NOK disse dagene. 

 
 

2. Orienteringssaker 
2.1. Søknad kompensasjon Covid19 nettotap 
Søknadsfrist levert innen fristen 15.09.2020. Forventet avklaring i oktober. Det kommer også en 
Krisepakke 3 for perioden september-desember 2020 
 
2.2. Søknad kommunal støtte Dobbelrekord FS/FF 
Søknad levert om støtte fra Tønsberg kommune, ca 60k. Forventet at søknaden behandles (politisk) ila 
oktober 
 
2.3. Aktivitetstall 

• Vi ligger foran 2019, til tross for 6 uker kortere sesong. Men bak toppåret 2018.  

• Tandem er den største forskjellen.  

• God økning elever og sportshopp (fun) 
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2.4. Økonomi 
Resultatrapport viser underskudd 419k per 21.09. (tall er eks. avskrivninger og refusjoner) 
 
 
2.5. Kontrollkomiteen 
Siri og Elias er i gang. De har fått regnskapsrapporter, styrereferater, tilgang til ukeskjema 
 
2.6. Status JMP / Hoppfly as  
Det jobbes med kontrakt mellom Hoppfly og Forsvaret. Går avtalen i orden vil Forsvaret booke JMP 3-4 
uker i mai/juni, samt en uke eller to senere på året. JMP vil ikke være tilgjengelig på Jarlsberg i 
ukedagene disse ukene, men kunne ha drift med JMP fredag ettermiddag, samt lør/søn som normalt. 
 
 
2.7. Ulykke 12.09, helihopping Kyllingboogie 
Under vanskelige vindforhold ble hopper hardt skadet ved landing. På initiativ fra SL har HI satt sammen 
en evalueringsgruppe med HI, SL og HL/HFL på Kyllingboogien.  
 
Tiltak: Krav til skjermkjøringskurs vurderes på andre hoppfelt enn Jarlsberg 
 
2.8. JLS 
SL orientererte. JLS har fått helt nytt styre. Rettssak mot Harefallet berammet til medio oktober. Det 
jobbes hardt med å løse vanskelig likviditetssituasjon 

 

3. Diskusjonssaker 
3.1. Prioriteringer investeringer framover (behov, uprioritert rekkefølge) 
Styret rakk ikke realitetsbehandle langsiktige investeringsbehov 
 
3.2. Foreløpig Årsmøte/julebord, des 2020 
Linda tar ansvar for Julebord, med støtte av Hanne. Dato lørdag 05.12.2020 
 

4. Eventuelt 
4.1. ingen saker. 
 

 
 
 
Neste ordinære styremøte:  

 

Møtet ble hevet kl.  

  

 


